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Närvarande: Elisabeth A, Bengt E, Bert C, Johan S, Magnus J, Sonja J, Johannes H, Bosse 
J, Camilla R, Isak J, Christina I. 
 
 
1. Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna till 1:a mötet 2020. 

 
2. Johan och Bert valdes till justeringsmän. 

 
3. Uppföljning Risö Vandrarhem 

Styrelsen har ställt fråga till företrädarna för vandrarhemmet på Risö om när det utlovade 
informationsmötet om verksamhetens inriktning kommer att hållas. Svaret som inkommit 
till styrelsen var att den årligt återkommande Risö-dagen i juni blir tillfälle för Fotö-
boende att bekanta sig med anläggningen och få svar på frågor. Man svarar också att 
verksamheten kommer att fortsätta som tidigare.  
Vi uppmanar alla med intresse för frågan att hålla utkik efter tidpunkt för detta tillfälle och 
att då närvara och ställa de frågor man vill ha svar på. 
 

4. Uppföljning  
• Utmärkning digitalt gångstråk på Tån – Kommunen kommer inte att sätta upp någon 

infotavla. Vi fortsätter utreda om det finns någon annan möjlighet till utmärkning. 
• Utsiktsplats vattentornet - Ett förslag för detta är utarbetat. Vi bifaller fortsatt arbete 

kring förslaget. 
• Röjning av dammar – Försent att söka pengar denna gång. Mycket arbete krävs att 

fylla i ansökning, vi avvaktar därför något och tar upp frågan vid senare tillfälle. 
• Hembygdsinventering av hus och båtar – Gruppen jobbar vidare för att så 

småningom kunna sammanställa historian på Fotö. 
• Bastu Ussholmen – Hamnföreningen tillsammans med Samhällsföreningen tittar på 

möjligheten att anlägga en bastu med badstege på Ussholmen. Badstege på 
Sundholmen utreds.  

• Örådsmöten med kommunen – Det kommer att vara färre möten kommunen 
kommer arrangera per år med alla öråden. Inte bra.  

 
5. Årets Fotöbo valdes, presenteras på årsmötet. 

 
6. Årsmötet kommer att hållas i Sionkyrkan den 29 feb. kl 15. Avslutas med fika och 

filmvisning. 
  



7. Info från föreningarna:  
FGIF har årsmöte 7 mars, Gustafs cup 1 feb.  
Hamnföreningen inget nytt.  
Skolrådet, finns inget skolråd förnärvarande.  
 

8. Övriga frågor:  
• Uppmaning att bevara lekplatsen ”Rutan”. Samhällsföreningen har skötsel i form av 

gräsklippning och kommer fortsätta med det.  
• Fråga om 6:orna på Fotö Skola som bussas mycket till olika lektioner. Vi efterfrågar 

en konsekvensanalys av ansvariga tjänstemän.  
 

9. Nästa styrelsemöte 12 mars.  Mötet avslutas  
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Christina Ivarsson 
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